

طلبتنا الأحباء وأولياء الأمور الأعزاء - الصفوف (٦-٨)،

كل عام وأنتم بألف خير بمناسبة بدء العام الدّارسيّ الجديد متمنّين لكم عامًا مليئًا بالنّجاح والعطاء مكلّلين بثوب الصحّة والعافية.

ر غبةً في تهيئة أبنائنا الطّلبة لانطلاقة العمليّة التّعليميّة التّعلّميّة، سيكون اليوم الدّارسيّ الأوّل يوم تعارف بين المعلِّمين و الطِّلبة و التّعريف بالموادّ الدّر اسيّة.

وبناءً عليه نود إعلامكم بأنّ المستلز مات المطلوبة لليوم الدّارسيّ الأوّل هي ما يأتي:

- دفتر لتسجيل الملاحظات في الحصص الدّارسيّة (وبالإمكان إعادة كتابة الملاحظات فيما بعد) مقلمة (أقلام رصاص، وأقلام حبر، وممحاة، ومبراه، ومسطرة... الخ).

كما يُرجى العلم أن الطابور الصباحي يبدأ الساعة ٨:٠٠ صباحًا وأن الحصة الأولى تبدأ السّاعة ٨:١٥ ، وتنتهي الحصية الأخيرة السَّاعة ٠٠: ٣٠٠ كما نذكر أحبائنا الطلبة بضرورة الالتزام التام بارتداء الزي المدر سي.

مع تمنّياتنا للجميع ببداية موفّقة للعام الدّار سيّ الجديد، و تطلّعاتنا للقائكم.

Dear Students and Parents of Stage (6-8),

We would like to welcome you back to the new scholastic year, which we hope will be full of success. We also hope that you remain in good health.

In order to prepare our students for the upcoming year, the first day of school will consist of teachers introducing themselves and their subjects.

We would like to draw your attention that students are only required to bring the following items on their first day of school.

- 1. A personal notebook for note-taking (Students can recopy these notes later on)
- 2. Stationery (pens, pencils, sharpener, ruler, etc....)

Kindly note that the morning assembly is held at 8:00 AM and the first period starts at 8:15 AM. As for the last period, it ends at 3:00 PM. Please also note that students are required to wear the school uniform.

Wishing everyone a great start to the new scholastic year and looking forward to seeing you all.

ص.ب 941502 عمان 11194 الأردن | 962 (6) 560 8500 | info.nos@nos.edu.jo | www.nos.edu.jo | P.O.Box 941502 Amman 11194 Jordan الأردن | 962 (6) 560 8500 | 941502 عمان 11194 الأردن |













